
Møde i skolebestyrelsen onsdag d. 18. juni kl. 18 - 20.30 

Mødeleder: Marie 
Referent: Hans Peter Stokholm 

Deltagere: Betina, Steen, Anne, Rasmus, Emil, Ditte, Marlene, 
Jesper, Dennis, Amy, Niclas, Hans og Marie 

Fraværende: Marlene, Amy, Dennis,  

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tid 
  

Punkt O/D/
B 

Referat 

18:00 
- 

18:05 

Godkendelse af dagsorden 
B 

Godkendt 

18:05 
- 

18:15 

Nyt fra elevrådet 

O 

Ikke meget siden sidst. Micro-ovn – 
elevrådet vil gerne stå for rengøringen. 
Vi undersøger muligheder for placering.  
Formandskab har deltaget i 
Folkemødet på Bornholm – god 
oplevelse. 
 
Fokus på fair valg til elevrådet. (Kan vi 
få valgt elever ind i elevrådet, som har 
noget på hjertet.) 
 

18:15 
- 

19:00 

Kostpolitik 
Emil og Maria præsenterer udkast til 
kommende kostpolitik 
 O / D 

Princip for kost, motion og sundhed 
 
Fint oplæg.  
 
Små justeringer aftalt i princippet ellers 
er princippet godkendt. 
 

19:00 
- 

19:10 

Pause 
 

 

19:10 
- 

19:30 

SKB’s orientering på forældremøder, 
samt kommunikation ud til forældre, 
lærere, pædagoger mv.  
1. Det skal drøftes og besluttes hvem 
og hvordan der SKB deltager i 
forældremøder i kommende skoleår. 
 
2. Kommunikation ud til forældre mv., 
er fortsættelse fra sidste møde. 
 

D 

Forældremøder: 
0.kl. 21. aug. Kl. 17.00-ca. 19.00 (SSP) – 
Betina, Rasmus 
1.-3. kl. 3. sept. kl. 16.30-18.30 – Emil, 
Anne, Jesper 
4.,5.,6. kl 18. sept. Kl. 16.30-18.30 – 
Rasmus, Anne, Betina, Jesper, Steen 
7.,8.,9. kl 20. aug. Kl. 17-18.30 – 
Rasmus 
Input til møderne kunne være: 
Hvad bruges tiden til i arbejdet i 
skolebestyrelsen! 
Punkter fra årsberetningen -  



Kostprincip samt Invitation til at 
kontakte medlemmer af 
skolebestyrelsen, hvis der er behov for 
det. 
 
Vi gennemfører suppleringsvalg ift. 
suppleanter med opstillingsmøde den 
25. august 2025. Skrivelse kommer 
senest uge 32.  
 
-Ønske om dialog og informationer på 
forældremøder, som er andet end 
fortællinger om brug af bøger og 
lignende. Opfordring til lærerne om at 
huske tid til kontaktforældrene. 
 
-Aftalt, at et SKB møde i kalenderen 
bruges til et fællesmøde med 
kontaktforældre, hvor forskellige 
temaer drøftes. Mødet kunne være 
todelt med en fælles start/møde 
mellem SKB og kontaktforældre på ca. 
1 time og efterfølgende ca. 1 times 
møde, hvor vi kan have et kort SKB 
møde og de enkelte kontaktforældre 
kan også have klassemøder. 
 
- Ideer og indsats ift. nye 
kontaktforældre. Ideer fra andre 
klasser, som har haft succes med 
arbejdet i klasserne. Dette kan bruges 
både til forældremøderne, men og i 
drøftelsen med kontaktforældrene den 
29. oktober. 
 
 

19:30 
- 

20:00 

Madordning 
Status på processen 

O 

Orientering af Marie.  
Vigersted Skole er udtrukket til at 
deltage i forsøgsordningen for 
udskolingen. Det skal dog godkendes i 
byrådet, inden det kan gennemføres.  
Forældrebetaling 25 kroner pr. måltid. 
 
Økonomi og rammer undersøges 
fortsat.  
 
Der nedsættes et udvalg, som består af 
medlemmer fra SKB, medarbejdere, 
elever og ledelse. Bettina deltager fra 
SKB. – vi aftaler senere, hvis flere fra 
SKB kan deltage. 



Stor opbakning fra bestyrelsen til at 
fortsætte med madordningen.  
 
Kunne vi finde en måde, hvor vi kan 
oprette en lokal støtteordning, som 
kan dække udgifterne for familier, som 
ikke har råd til at lade deres børn 
deltage i madordningen. 
 

20:00 
- 

20:10 

Godkendelse af møderækker 
kommende skoleår 
Da det er besluttet at ændre måden 
hvorpå møder foregår, er der ny 
møderække som skal godkendes. (se 
vedhæftede forretningsorden) 
 

B 

 
Årsberetning den 29. oktober, hvor vi 
også har møde med kontaktforældre. 
 
De øvrige datoer blev godkendt med 
den bemærkning, at det sidste møde 
den 18. juni er et fysisk møde på skolen 
kl. 17.30-19.00. 
 
11. dec. Her er også Skoleforum., men 
vi har en time, hvor vi er os selv, hvor vi 
kan drøfte lokale sager, hvis der er 
behov for det. 
 
26. marts er meldt ud, som en mulig 
dato til Skoleforum. 

20:10 
- 

20:20 

Evt. 

B 

Hvordan møder vi elevernes ønsker, så 
vi ikke sabler ideerne ned med 
praktiske udfordringer?  
 
Kan vi få en afklaring ift. en micro-ovn 
til udskolingen til næste møde? HPS 
kommer med en tilbagemelding til 
kommende møde? 
 
Drøftelse af rammer ift. skema og evt. 
lange skoledage. 
 
Kort orientering om samarbejdet med 
Søholmskolen. Arbejdsgruppen mødes 
igen efter sommerferien. 
 
Afgangsprøverne har gået fint. Alle 
elever kan komme videre i deres 
ønskede Ungdomsuddannelse.  
 
16 elever ud af 19 kommende 7. kl. fra 
Søholmskolen begynder på Vigersted 
Skole efter sommerferien. 

20:20 
Tak for i dag  
 

O 
 

 


